

李華明議員

李華明先生為現任立法會議員、立法會內務委員會副主席、立法會食物安全及環境衛生事務委員會副主席。其他公職包括香港房屋委員會委員、廉政公署投訴委員會委員、禁毒常務委員會委員及漁業可持續發展委員會委員。

The Honourable Fred Li Wah-ming, JP

The Hon. Fred Li is a member of the Legislative Council, the Deputy Chairman of the Legislative Council's House Committee and the Deputy Chairman of the Legislative Council's Panel on Food Safety and Environmental Hygiene. His public commitments include serving as a member of the Hong Kong Housing Authority, the ICAC Complaints Committee, the Action Committee Against Narcotics, and the Committee on Sustainable Fisheries.

盧重興先生

盧重興先生現為中國銀行(香港)有限公司總經理。盧先生自一九六九年開始投身銀行業，曾於一九九四年出任臨時機場管理局董事會成員，並於一九九六年四月至一九九九年五月期間出任機場管理局副主席。盧先生於一九九七年十二月至二零零五年十一月為醫院管理局成員，現出任地鐵公司獨立非執行董事。

Mr Lo Chung-hing, SBS

Mr Lo is currently General Manager of Bank of China (Hong Kong) Limited. He began his banking career in 1969. Mr Lo was appointed as a board member of the Provisional Airport Authority in 1994 and served as Vice Chairman of the Airport Authority from April 1996 to May 1999. He was a board member of the Hospital Authority from December 1997 to November 2005. He is currently an independent non-executive director of the MTR Corporation Limited.

龍炳頭教授

龍炳頭教授為建築師，香港大學建築系教授，土地及建設諮詢委員會主席，環境及自然保育基金委員會主席，博物館委員會副主席，策略發展委員會經濟發展及與內地經濟合作委員會委員，添馬艦發展工程評審委員會成員，以及西九龍文娛藝術區核心文化藝術設施諮詢委員會博物館小組委員。

Professor David Lung Ping-ye, SBS, JP

Professor Lung, an architect by profession, is Professor of Architecture at The University of Hong Kong, Chairman of Land and Building Advisory Committee, Chairman of Environment and Conservation Fund Committee, Vice-Chairman of Committee on Museums, Member of Committee on Economic Development and Economic Cooperation with the Mainland of the Commission on Strategic Development of HKSAR, Member of the Special Selection Board for Tamar Development Project and Member of the Museum Advisory Group of the Consultative Committee on the Core Arts and Cultural Facilities of the West Kowloon Cultural District.

吳家鎰博士 (任期由二零零六年十一月一日起)

吳家鎰博士於蘇格蘭University of Aberdeen取得土地經濟博士學位，現為香港城市大學講師。吳博士一直研究公共行政科目，對市區重建及房屋政策尤感興趣，其撰寫的論文曾刊載於多份本地及國際刊物。吳博士亦曾擔任顧問工作，現為葵青區議會規劃研究工作小組成員、香港運輸物流學會教育及培訓委員會委員、香港地產學會資深會員，以及英國運輸物流學會註冊會員。

Dr Isaac Ng Ka-chui (from 1 November 2006)

Dr. Isaac Ng obtained his PhD in Land Economy at the University of Aberdeen (Scotland) and is Lecturer at the City University of Hong Kong. He received extensive training in Public Administration with particular interest in Urban Renewal and Housing Policy. Some of his writings and articles are found in different local and international publication. He had also been engaged in consultancy work and has up to present, act as member of the Planning Study Working Group on Kwai Tsing District Council, Member of the Education and Training Committee of the Chartered Institute of Logistics and Transport (Hong Kong Branch). Dr. Ng is also a Fellow Member of the Hong Kong Institute of Real Estate, as well as a Chartered Member of the Chartered Institute of Logistics and Transport.